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Svar på fullmäktigefråga från Ronny 
Karlsson (SD) till Jenny Sellsve (S) om 
drivmedel i kollektivtrafiken 
 
Ronny Karlsson (SD) har inkommit med en fullmäktigefråga om drivmedel i 
kollektivtrafiken. Frågan är ställd till Kollektivtrafiknämndens ordförande, Jenny Sellsve 
(S).   
 
Ronny Karlsson frågar:   

1. Hur mycket HVO100 använde Länstrafiken totalt under 2022? 
2. Hur mycket diesel använde Länstrafiken under 2022?  
 
Svar på fråga 1-2   
Tack för dina frågor. 
 
Jag hänvisar till tabellerna nedan, i vilka du finner exakta svar på dina frågor.  
Du finner även svar på hur stor mängd av övriga drivmedel, respektive el, som användes i 
kollektivtrafiken 2022.  
 

 
 
 
/Jenny Sellsve (S) 
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